
Referat ELG 10: Arbeidsgruppe for Arbeidsplasser 

Dato: 14.12.2017 

Tid: kl 08.30-1000 

Sted: Sukkerhuset, Kalvskinnet  

Navn Rolle Tilstede Ikke 
tilstede 

Merknader 

Annette Ysland 
Ludvigsen 

Teknisk/adm  
(repr alle institutt) 

X   

Kristin Viggen ISA X   

Hallgerd Hoff 
Helgetun 

ISA X   

Bjørn Munkvold Vernelinja (LVO MH) X   

Lennart Bertnsen INB X   

Terese Brekke Prosjektleder X   

Marte Kristine 
Lindseth 

Brukerkoordinator X   

Nina Ford Sekretariat X   

Christel Vindenes Kommunikasjonsrådgiver/sekretariat X   

Sturla Søbstad Tjenestemannsorg  X  

Heine Skipenes INB  X  

Monica Røstad IPH X   

Edith Johanne Olsen ISB  X  

 

Agenda: 

 Gjennomgang av nye plantegninger for arbeidsplasser 5. og 6. etg.  

 Befaring lærerkvartalet 
 

1) Gjennomgang av nye plantegninger 

Vi går gjennom nye tegninger fra arkitektene hvor de har utvidet ansattarealer i tråd med ønsker om 

premisser fra dekanene om 50% enekontor for ansatte med over 50% stilling og at ansatte på 

instituttene skal sitte sammen. For å få dette til må vi ta av studentarealene, noe som kan by på flere 

utfordringer. For eksempel har masterstudentene blitt flyttet ned i bygget. Prosjektledelsen gjør 

oppmerksom på at tegningene er et forslag og utkast og at det enda ikke er sjekket opp mot 

eksisterende krav til plantegninger. Dette vil gjøres på et senere tidspunkt i prosessen.  Tegningene 

er å anse som en videreutvikling av tidligere plantegninger etter innspill fra dere i arbeidsgruppa for 

arbeidsplasser, felles intern prosjektgruppe og Statsbyggs interiørarkitekt. Det er også slik at man i 

prosjektet vil vurdere romplanleggingen av Elgesetergate 10 i en helhet med øvrige bygg og behov 

for rom på Øya, med tanke på sambruk. 

 

Innspill:  

- Bekymring knyttet til adkomst mellom studenter og ansatte; hvor det er dører, hvordan 
trafikken gjennom bygget planlegges og hvordan man tenker seg de rent tekniske løsningene 
for adkomst og kontakt med studentene. Viktig å markere godt på tegningene. Dette må for 
øvrig tas på ledernivå. Hvordan skal studentene møte oss? Hvordan ivareta kontakten? 



Hvordan skjerme de ansatte og samtidig holde terskelen for kontakt med studenter lav?  Det 
vil være svært uheldig om studentene ikke får tilstrekkelig kontakt med ansatte. 

- Endre ordlyden i referat fra forrige uke. Endre fra at gruppen ikke har noen innvendinger til 

50% enekontor, til at dette er noe som ønsker utprøvd.  

 

Vi går gjennom argumentene i e-post fra arkitektene (Se vedlegg til referatet):  

- Vurdere å fjerne sosial sone ved ISA, uhensiktsmessig plassering. En del av arealet er for lite 

til å lage arbeidsplasser, og her har arkitekten tegnet inn muligheten for sosiale soner og 

møbler. 

- Felles inngang ISA? Behov for en dør til for å unngå forstyrrende gjennomgangstrafikk? En 

avveiing hvor mange dører som er tilstrekkelig og hvor store ressurser som skal brukes til 

sikring. 

- 6 etg. bør bearbeides ytterligere med tanke på NAKUs særlige behov.  

- Det grå arealet på tegningene er fellesarealer som både ansatte og studenter kan bruke, bør 

markeres tydeligere.  

Arbeidsgruppens forberedelser til neste møte 

Prosjektledelsen ønsker seg snarlige tilbakemeldinger på tegningene som presenteres, i etterkant av 

møtet og foreslår at deltakere går en runde med forslaget i egne miljø. Er vi på riktig veg? Kan vi 

gjøre det slik?  

Prosjektledelsen ønsker innspill til: 

- Er sikkerhet og adgang mellom studenter og ansatte tilstrekkelig? 

- Er beliggenheten til multirom/stillerom ok, for de som ikke har enekontor? 

- Er beliggenheten til kopirom godt nok? 

- Er beliggenheten til sosiale soner og tekjøkken ok? 

- Hvordan møblere kontorfellesskapet slik at det blir de beste arbeidsforholdene? 

Innspillene vil være agenda på første møte i 2018. Det er ønskelig med en kort skriftlig 

tilbakemelding til møtet. 

Prosjektledelsen ved Terese Brekke og Marte Kristine Lindseth stiller gjerne opp for spørsmål og 

avklaringer underveis.  

 
 

2) Befaring i E.C Dahls gate 2, det nye bygget hvor lærerutdanningen skal samlokaliseres fra 

2018 fra 10.00-10.30. 

 

 

 

 

  

 


